
 

Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/17769.

Benyújtás dátuma: 2021-12-02 15:47

Parlex azonosító: 138AG75M0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Bangóné Borbély Ildikó (MSZP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem tesztelnek rendszeresen legalább a 
közintézményekben? Miért hagyják szétesni a közoktatást? Miért hagyják magukra a 
tanárokat, a diákokat, a szülőket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A kormány a koronavírus negyedik hullámában még az eddigieknél is jobban magára hagyta az
embereket, főleg a covid-fertőzötteket. A hatósági eljárásokban teljes a káosz, kontaktkutatás sehol,
az egészségügyben senki semmilyen protokollt nem követ, pedig jó esetben ez tartaná egyben az
ellátást.  Aki  ma megbetegszik,  az csak magára számíthat,  sőt  aki  egészséges,  az is  csak abban
bízhat,  hogy a betegek,  fertőzöttek nem mennek iskolába,  munkahelyre stb.  De még,  ha így is
tesznek, akkor is maguknak kell beszerezniük a teszteket.

Többtízezer forintba kerülhet egy családnak, ha felelősségteljesen végigviszi a mások által már el
nem várt protokollt. Senki semmilyen támogatást nem kap ehhez.

Mindez az oktatási, nevelési-gondozási intézményeket különösen súlyosan érinti. (Friss hír, hogy
rekordszinten van a 15 évesnél fiatalabb fertőzöttek száma Magyarországon!) Kering egy hosszabb
történet arról az interneten (de bárki hallhat ilyet gyermeket nevelő családoktól is) hogy mi történik,
ha  beteg  lesz  egy gyermek az  óvodában.  Elmondom: semmi!  Ha egy gyerek  pozitív,  ha tíz,  a
többiek vígan járhatnak be. Ha mindegyik szülője az, ha mindegyik tanára az, akkor sem történik
semmi.  „Se levél, se nyilvántartás, se szabály, se útmutató nincsen.”  Van viszont: „hisztérikusan
kapkodó  óvodavezető  és  személyzet,  akik  állnak  a  ***tenger  közepén,  a  hisztérikus  szülőket
nyugtatják”. „A nagyok a suliban úgy készülnek témazáróra, érettségire, felvételire, hogy tanárok,
tantárgyak  tűnnek  el  hetekre/hónapokra,  helyettesítés  másfél  éve  nincsen.”  „Az  oktatási,  a



 
járványügyi,  és  valamennyi  központ  szintén  a  vállát  vonogatja,  hogy  oldják  meg,  miközben
nemhogy tesztet, de egy k*rva maszkot nem kap semmilyen tanár soha sehol.”

És mindez nem csak a ma, a jelen miatt fontos. Folytatnám az idézetet:  „ha végre egyszer egy
rohadt hétig a tanár és a teljes osztály is bent van a suliban, gyorsan írnak 8 témazárót (lányomék 2
hete), hogy legyen jegyük is. Persze a témazáró mindenkinek szarul sikerül, hiszen az anyagot nem
adta le senki, a dolgozatra nem készít fel senki, időt nem tudnak adni rá.” Egyetértek azzal, hogy a
kormány  „gyerekek ezreinek komplett továbbtanulását, jövőjét, sorsát rombolja le, jóvátehetetlen
károkat  okozva.”  Pedig,  ha  egy  kicsit  jobban  szerveznek,  irányítanak,  sok  problémát
megelőzhetnének,  ehelyett  milliárdos  értékben  dobnak  ki  teszteket,  százmilliárdos
magánbizniszeket kötnek, s közben ismét élre törtünk a halálozásban.

 

De  hát  megelőzésben  a  legrosszabb  ez  a  kormány.  Hónapok  óta  tudta  mindenki,  hogy  ismét
felerősödik majd a  járvány,  de  a  kormány nem,  hogy előre  lépett  volna,  még hátrébb is  ment,
amikor teljesen feloldott minden korlátozást a Békemenet, a Vadászkiállítás és egyebek kedvéért.

 

Nagy bejelentés volt kb. két hete, hogy a zárt terekben ismét kötelező a maszkhasználat. Hát ez
azért  erős  túlzás:  ugyanis  „a beltéri  kulturális  és  egyéb rendezvényeken,  az  edzőtermekben,  az
uszodákban, a fürdőkben, valamint a vendéglátó üzletekben csak a dolgozóknak kötelező”. Tehát pl.
a  gyorséttermekben,  az edzőtermekben,  uszodákban bárki,  akár  védettségi  igazolvány és  maszk
nélkül is ott lehet, fertőzhet és megfertőződhet. A felsorolt helyekre pedig elsősorban a fiatalabbak
járnak nagyobb számban, akik pedig hazavihetik, átadhatják testvéreiknek, szüleiknek, egymásnak.
Az is agyrém, hogy a koncerteken ugyan védettségi igazolvány kell, de maszk pedig nem, közben a
múzeumba is már csak maszkban lehet bemenni.

 

Nagyon fontos lenne, ha végleg eltörölnék az oltási regisztrációt, hiszen az első regisztrációmentes
héten  alig  százezer  új  ember  kapott  oltást,  a  többiek  mind  ismétlő  oltást  kaptak.  Talán  nem
véletlenül hosszabbították meg (most már másodszor is)  a regisztrációmentes lehetőséget.  Az is
kiderült, hogy további kampányra van szükség, hogy mind többen értesüljenek arról, hogy miért jó
és fontos az oltás. Ezt nagyban segítené, ha végre naprakészen közölnék, hogy a fertőzöttek között,
a kórházba kerülők között, a lélegeztetőgépen lévők között mennyi az oltott beteg, hány oltással,
milyen oltással lettek betegek. A nemrégiben közreadott jelentés ugyanis még a negyedik hullám
előtti adatokról szólt. A friss külföldi adatok azt mutatják, hogy a legtöbb beteg oltatlan, főleg a
súlyosan megbetegedettek.

 

Mindezek miatt kérdezem:

- Miért nem biztosítanak mindenkinek heti egy ingyenes tesztet és egy maszkot? 
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- Miért nem tesztelnek rendszeresen legalább a közintézményekben? Miért hagyják szétesni a
közoktatást? Miért hagyják magukra a tanárokat, a diákokat, a szülőket?

 

 

Tisztelettel várom válaszát!

 

Budapest, 2021. december 2.

 

Bangóné Borbély Ildikó

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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